

**9DAYS 7NIGHTS** 





重庆

长沙|凤凰|武隆|黔江|张家界 Changsha|Fenghuang|Wulong| Qianjiang|Zhangjiajie

Maglev Train

A Magley Train

102 <sup>重庆唯一的5A古镇</sup> **湿水古镇**Zhuoshui Ancient Town

一脚便可踏三个省 **茶峒古镇**Chadong Ancient Town

**TOUR CODE: CZQ9** 

### 吉隆坡一长沙

集合于机场,飞往【长沙】

### 第2天 长沙≌ [2小时]凤凰

- ◆ 乘坐高铁+磁浮列车前往凤凰古城
- ◆ 凤凰古镇

【凤凰之眼】【沱江】【石板街】【苗族换装】 【湘西吊脚楼】【虹桥艺术桥】【夜游古城】



ICHINA首家:安排乘坐凤凰磁浮观光快线进入凤凰古城

### 第3天 凤凰 [4.5小时]武隆

◆ 天生三桥 【含环保车+电梯+电瓶车】

### 第4天 武隆 [3小时] 重庆

- ◆ 仙女山森林公园 【含小火车】
- ◆ 李子坝观景台
- ◆磁器口古镇
- ◆ 洪崖洞【夜景】

### 第5天 重庆 [3.5小时] 黔江 [2小时] 张家界

- ◆濯水古镇 【世界第一风雨长廊】
- ◆ 茶峒古镇 【含拉拉渡】

### 第6天 张家界

- ◆ 张家界土司城
- 天门山

【含往返索道+环保车+穿山电梯】

【玻璃栈道】【鬼谷栈道】【天门洞】

※若遇气候或设备检修维护等不可抗力之因素,缆车、环保车、电扶梯停驶,游览的交通工具需以景区调配为主,也因属团体套票,所以无法单一退费敬请见谅。

◆ 七十二奇楼

### 第7天 张家界

张家界国家森林公园

【金鞭溪】【水绕四门】【百龙天梯】 【袁家界】



ICHINA首家:15 人以上团队VIP 包天梯或景区包车

### 第8天 张家界[4小时]长沙

◆ 张家界大峡谷 【电梯+船游】【玻璃桥】

### ICHINA独家:根据客人需求将大峡谷电梯更改为滑索+滑道

- ◆ 黄兴路步行街
- ◆ 坡子街美食街
- ◆ IFS 国金中心
- ◆ 送往机场,返回温馨的家园

### 第9天 长沙 一 吉隆坡

◆ 抵达马来西亚

推荐自费:

天门狐仙山水实景秀 = 人民币350/人 宝峰湖 (含游船+VIP 车)+十里画廊小火车 = 人民币350/人

### DAY 1 Kuala Lumpur 🥕 Changsha

◆ Assemble at airport for flight to [Changsha]

### DAY 2 Fenghuang plans Fenghuang

- ♦ Travel to Fenghuang Ancient Town by high-speed train + maglev train
- Fenghuang Ancient Town [The eye of Fenghuang] [Tuo River-Boat Ride] [Stone Street] [Miao Ethnic Dress Up] [Xiangxi Diaojiaolou] [Hongqiao Art Building] [[Night Tour]



### DAY 3 Fenghuang [4.5hrs] Wulong

♦ Three Natural Bridges [Included Lift + Buggy]

### DAY 4 Wulong [shrs] Chongqing

- ♦ Fairy Mountain National Forest Park [Included Train]
- Liziba Viewing Platform
- ♦ Ciqikou
- ♦ Hongya Cave [Night view]

### DAY 5 Chongqing [3.5hrs] Qianjiang [2hrs] Zhangjiajie

- ◆ Zhuoshui Ancient Town [World's First Long Corridor]
- Chadong Ancient Town [Included Boat]

### DAY 6 Zhangjiajie

- ◆ Tujia Folk Custom Park
- ◆ Tianmen Mountain [Included Cable Car+Escalator+Shuttle] [Glass Plank] [Guigu Plank] [Tianmen Cave]

\*In the event of any suspension service of the cable car or escalator, replacement transport for the tour will be arranged. Due to ticket purchase is group ticket, refund of an individual section of Tianmen Mountain is unavai

♦ 72 Floors Of Mystery

### DAY 7 Zhangjiajie

◆ Zhangjiajie National Forest Park [Golden Whip Creek] [Shuiraosimen] [Bailong Lift] [Yuanjiajie]



Min 15 pax will upgrade private lift or charter coach

\*Subject to current circumstar

### DAY 8 Zhangjiajie [4hrs] Changsha

♦ The Grand Canyon of Zhangjiajie [Included Lift+Boat Ride][Glass Bridge]



Personalized Arrangement: [Grand Canyon's lift] can replace by [zip line+slide] according to customer needs

- ♦ Huangxing Road Pedestrian Street
- ♦ Pazi Street Food Street
- ♦ IFS Changsha International Finance Square
- ◆ Transfer to airport

### DAY 9 Changsha > Kuala Lumpur

Arrive Malaysia, home sweet home.

### **OPTIONAL TOUR:**

Tianmen Fox Fairy Show = RMB 350/PAX Baofeng Lake (with boat cruise & VIP shuttle) + Ten-Mile Gallery mini train ride = RMB 350/PAX

# 点

# **TOUR HIGHLIGHTS**

# 凤凰磁浮观光快线 FENGHUANG MAGLEV EXPRESS

是中国首条"磁浮+文化+旅游"的观光快 线, 连接凤凰高铁站与凤凰古城景区, 共有 4个车站, 每个站点融入了凤凰、湘西民俗 元素, 各具民族特色, 用科技让游客沉浸式 感受到烟雨凤凰的春夏秋冬之美、神秘精彩 的湘西民俗文化、人文风采。

The line is connecting various scenic spots in Fenghuang ancient town. Passengers can enjoy the beautiful scenery outside train windows along the way.



# 沈从文笔下的湘西边城 CHADONG ANCIENT TOWN

茶峒古镇位于湖南省湘西土家族苗族自治州 花垣县,地处湘、黔、渝三省交界处,历史 悠久,文化底蕴深厚。古镇依山傍水,风景 秀丽,是沈从文小说《边城》的原型地。 Is located in Huayuan County, Xiangxi Tujia and Miao Autonomous Prefecture, Hunan Province, at the junction of Hunan, Guizhou, and Chongqing. It served as the inspiration for the setting of Border Town, a famous novel by Chinese writer Shen Congwen.



# 穿越千年时光! 濯水古镇 ZHUOSHUI ANCIENT TOWN

这座风雨廊桥,以其658米的傲人身姿,5米的 宽广胸怀, 傲立于江面之上, 将桥、塔、亭三 者完美融合。2017年,它荣耀加冕"世界第一 风雨廊桥",成为了中国乃至世界桥梁建筑史 上一颗璀璨的明珠。

It features beautiful waterscapes composed from a network of multiple rivers, including a subterranean stream flowing from the karst caves.



# 当一回苗族阿哥阿妹 MIAO ETHNIC DRESS UP

无银不花、不成姑娘, 有衣无银、不成盛装 苗族服饰以其精美的刺绣、亮丽的银饰和丰 富多彩的配色而闻名,穿上后不仅可以拍照 留念,还能深入了解苗族的传统习俗和文化 底蕴。

Miao ethnic dress, often described as a "history book worn on the body," features unique embroidery, batik patterns, and silver jewelry, with each branch of the Miao ethnic group having its own distinctive styles







### 餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

注意:餐食安排会因航班及交通路况做出更改

餐标以人民币为主

夭数	早餐	午餐	晚餐	精选酒店
DAYS	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 MOB	4 零智选假日酒店或同级 Holiday Inn Express or Similar
2	酒店内	中式合菜 50	土家风味 60	凤凰念赫民宿或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Tujia Cuisine	Phoenix Nianhe Residence or Similar
3	酒店内	三叶土鸡 50	渝菜 60	4♥ 武隆一城际酒店或同级
	Hotel	Native Chicken Cuisine	Chongqing Cuisine	An intercity Hotel or Similar
4	酒店内	中式合菜 50	重庆火锅 88	5♥ 重庆雅辰悦居酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Chongqing Hotpot	Artyzen Habitat Chongqing or Similar
5	酒店内	黔江风味 50	湘菜 100	4♥ 张家界亚朵酒店或同级
	Hotel	Qianjiang Cuisine	Hunan Cuisine	Atour Hotel Zhangjiajie or Similar
6	酒店内	野山菌宴 50	苗家风味 70	5♥ 张家界希尔顿花园酒店或同级
	Hotel	Mushroom Feast	Miao Cuisine	Hilton Garden Inn Zhangjiajie or Similar
7	酒店内	中式合菜 50	韩式烤肉 60	5♥ 张家界希尔顿花园酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Korean BBQ	Hilton Garden Inn Zhangjiajie or Similar
8	酒店内	中式合菜 50	晚餐自理	飞机上
	Hotel	Chinese Cuisine	Own Arrangement	On Board
9	机上用餐 On Board	-	-	-

### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

### Terms & Conditions:

- I. Itineraries, meals, hotels transportation are subject to change without prior notice.
- 2.All pictures shown are for illustration purpose only.
- 3. Tours are conducted in Mandarin.
- 4. Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- 5. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- 6.In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

### Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从 返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。 旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

### Terms & Conditions 条规:

- 1.行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不 另行通知。
- 2.以上图片仅供参考, 请以实物为准。
- 3.所有行程以中文讲解为主。
- 4.三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 5. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费
- 6.车上购物-为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。 若您有兴趣购买,请向我们的导游洽询。

- I.ALL MISC charges are subject to change without prior notice. 2. Seat availability and tour fare discount are subject to first
- come first served basis. 3. Flight schedule above is subject to change.
- 4.Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

For Agent Use Only:

Updated Date: JUN 2024







